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Krista – Labdien! Vēlos aicināt Sau

Labdien!
Vēlos aicināt Saulkrastu domē izvērtēt noteikumu par suņu pastaigām kāpu un pludmales
teritorijā. Šobrīd suņus ir atļauts vest bez pavadiņa ja tas netraucē apkārtējos. Pēdējā
laikā ejot uz pludmali (tieši Zvejniekciemā, Jūras prospekta/Melnsila ielas daļā) katru reizi
ir starpgadījumi kur saimnieks ir palaidis suni bez pavadiņa pa kāpu vai pludmales zonu
un suns skrien virsū riedams. Kādēļ nevar izstrādāt noteikumu, ka kāpu zonā un pludmalē
suņi drīkst atrasties tikai pavadiņā?


